
 

 

                Voldtofte. 14. Oktober 2020 

 

Bestyrelsesmøde 14/10-2020 kl. 19.00 

Hos Gunnar Jacobsen Voldtofte Vænge. Til stede Gunnar Jacobsen, Ole Vestergård, Karl Åge Hansen, Peter 

Lindegård og Michael Rasmussen. Henrik Buur var fraværende. Bo kom kl 20 

 

 

-  Ajourføringen af vore vedtægter, som blev vedtaget på generalforsamlingen er nu underskrevet af    

formand og Dirigent. 

- Takstblad for 2021 og budget sendes til kommunen.  

- Afgift for ledningsført vand ændres når vi kender beløbet. 

- Næste fase af kloakseparering i Flemløse skal planlægges nu. Møde for ledningsejere indkaldelses af 

Rambøll 22-10-20 kl 10.00. For vandværket deltager Gunnar, Ole og Henning. 

- Restancer er der fulgt op på med et tilfredsstillende resultat. 

- Forsyningssikkerhed: Gunnar har taget kontakt til Søby vandværk om samarbejde omkring nødforsyning, 

 de er åbne for samarbejde på sigt. 

- Rise Sparekasse har fremsendt tilbud om kassekredit på 1.5 million kr. Gunnar forhandler med dem om 

de endelige betingelser. 

-  Assens Kommune arbejder med ny vandforsyningsplan for hele kommunen. 

- Planlægning af ny ledning gennem Dærup fra Glamsbjerg vandværk til vort vandværk starter nu, så vi kan 

sikre vandforsyningen, hvis vort vandværk af en eller anden grund er ude af drift.  Gunnar, Ole og laver 

oplæg om pris og tidshorisont. 

- Målerbrønd med eller uden stophane hos forbruger. Der er en pris forskel på 2500 kr., Ole og Gunnar 

undersøger om der kan være juridiske problemer i forhold til ejerskab mm. 

- Vandkvalitet mangan og nitrit indhold er  lidt for højt, det kan skyldes at filteret ikke kører optimalt Bo 

tager sig af det. 

- Der er indgået ny aftale for Bo om tilsyn og pasning af vore vandværker samt løbende vedligeholdelse og 

opdatering af vor hjemmeside.  

 

Næste møde er onsdag 9. december kl 19 hos Gunnar. 


